
Dagsorden FAU-møte Nordby skole
mandag 11. januar 2021 kl 1900

Dato: 11.01.21 (digitalt)

Inviterte: 1a:
1b:
2a:
2b:
3a:
3b:
4a:
4b:
5b:
5a:
6a/b:
6a/b:
7a:
7b:
SFO:
Skolen:
Skolen:
Skolen:

Thomas Grenlund-Tokerød
Anette Hauge
Stefan Isaksen
Daniel Frøyland
Geir Inge Muri Syversen
Heidi Andersen
Maria Camfield
Marianne Smogeli Holter
Martine Nilsson
Torgrim Linchausen
Øystein Ottesen
Ellen Smogeli
Siren Solhaug Holth
Cecilie Ruud Hilmo
Olav A. Saltbones, Charlotte Skråning
Rektor Tone Anett Dahlsrud
Inspektør Erik Viktor Wedde
Inspektør Anders Wenstad Kokkvold

Fraværende: Thomas Grenlund-Tokerød, Martine Nilsson, Charlotte
Skråning

Møteleder: Ellen
Referent: Daniel

Del I -
rektor deltar

Sak: Ansvarlig

Sak 1 Referat fra forrige møte

Oppfølgingspunkter fra forrige møte:

- Krysset Askehaugveien/ Sportsveien/Skolehusveien

Status: Ellen har vært i dialog med FAU på ungdomsskolen, som ikke har
behandlet saken enda. Rektor har purret opp saken mot kommunen som
avventer Vegvesenet. Rektor støtter FAU sin bekymring.

- Informasjon om tidligere opplegg med Barnevakten

Status: Saken vil følges opp i neste FAU- møte.

Sak 2 Tilstandsrapport for 2020 og utviklingsmelding for 2021

SU er hovedbehandler av tilstandsrapporten, men FAU står fritt til å kommentere om
ytterligere kommentarer.



Rektor gjennomgikk rapporten og redegjorde for de viktigste konklusjonene. Disse
viser god utvikling på alle utviklingsområder.

Utviklingsområder for 2021 er 1) læreplanfornyelsen, 2) utvikling av
profesjonsfellesskap og godt læringsmiljø, 3) lesing, 4) pedagogisk bruk av digitale
verktøy, 5) bærekraftig utvikling, 6) gode overganger

Sak 3 Annen informasjon fra rektor

Inspektørene, Erik og Anders, deltok for å orientere om sitt arbeid. Erik har vært
koordinator for smittevern det siste året, mens Anders bl.a. har fulgt opp skolens
satsing på ipad.

Rektor redegjorde for hvordan Covid 19 påvirker skolehverdagen, og hvordan det er
en krevende tid for alle ansatte ved skolen. Rektor beskriver en god situasjon for
Nordby, men at dette likevel er skjørt med stor belastning på hver enkelt.

FAU takker igjen skolens ansatte for ekstraordinær innsats gjennom denne krevende
tiden.

Rektor redegjorde for spørsmål stilt i forrige FAU-møte:
- Håndskrift (også i referat); Nordby følger “plan for begynneropplæring i

lesing”, hvor fokus på håndskrift begynner i 2.trinn. Rektor tar med innspillet
om variasjon (her: skrive for hånd, ikke på nettbrett) i den pedagogiske
tilnærmingen tilbake til fagmiljøet ved skolen.

- Tv i spisepause; Aktivitetene i spisepause varierer, og i blant ser de på
“supernytt” eller “lik meg” for å snakke om det i etterkant.

- Lekser på SFO; Ønsker å se på dette når “normalskolen” kommer tilbake
- Rutiner ved hjemsendelse fra SFO; faste rutiner, eventuelt via transponder
- Aktiviteter på SFO; Ved gult nivå er det økt andel uteaktiviteter enn normalt

Kort om 17. mai i år!
- Skolen og FAU planlegger for at det blir ordinær gjennomføring, men dette er

naturlig nok uklart p.t.. Rektor gir beskjed så klart det kommer mer
informasjon om dette.

Sak 4 Digital kommunikasjon mellom FAU og foreldre

For å sikre at alle foreldre får referatene fra FAU vil disse sendes på Transponder

fremover (via skolens ledelse). Foreldre som har innspill til FAU kan kontakte

representantene fra sine barns trinn.

Del II -
kun FAU

Sak: Ansvarlig

Sak 5 Økonomi



FAU forventer lavere aktivitet også i 2021, men det er stor usikkerhet om

utfallsrommet for dette. Utgiftene følger aktivitetsnivået, så balansen til FAU er

fortsatt god ved inngangen til året. Basert på den gode økonomien vil FAU kontakte

rektor for å høre om det er et ønske om støtte til leker, akematter eller annet. Det

besluttes å bruke inntil ti tusen kroner til dette formålet.

Sak 7 Registrering av FAU som forening i Enhetsregisteret?

FAU beslutter å opprette egen forening. Ellen forbereder dette til neste møte.

Sak 8 Eventuelt


